
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRDX
2018–01–17

Studierådsmötesprotokoll 2018–01–17

Närvaro: Hannes Åström Studierådsordförande
Julia Baeza Studierådssekreterare
Christian Sealand
Henrik Olsson från punkt 8
Jenny Martinsson
Adam Varg Barvesten
Lasse Heenmann
Rasmus Andersson
Alexandra Bucei
Joel Bångdal
Sara Lindgren
Jonathan Almfjord från punkt 8

§1 OFMÖ Studierådsordförande Hannes Åström förklarade mötet öppnat
kl 12:11.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2017-12-13.

§6 Information från
Externa
Representanter

Husstyrelsemöte och likabehandlingsmöte i början av februari.

§7 Meddelanden Kursombud håller på att fixas för den nya läsperiodens kurser,
Jenny jobbar på detta för grundblocket.
Studierådet söker ny sekreterare!

§8 SRX Matteinstutitionens förslag för hur endimen ska göras bättre dis-
kuterades. Endimboken ska uppdateras. Kan vi i studierådet dra
i något?
En grupp ska tillsättas för att digitalisera TLTH, kommer behöva
en representant för D-sektionen.

§9 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderade till funktionär i Studierådet man-
datperioden 2018-01-17 – 2018-12-31:

• Joel Bångdal.

Mötet beslöt
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att välja Joel Bångdal till funktionär mandatperioden 2018-01-
17 – 2018-12-31.

§10 Avslutade kurser Datorkommunikation, EITF45: Det har varit jobbigt med infor-
mationen i kursen då informationen legat för utspridd på olika
ställen. Dessutom var det jobbigt att göra gamla tentor i kursen
då det fanns så mycket fel i facit.
Kinainriktningen: De som läste Kinainriktningen och var i Kina
under höst var tvungna att läsa en kurs de ej varit informerade
om i förväg och som ej ger några högskolepoäng. Om detta är
något skolan i Kina kräver bör kommande studenter åtminstone
informeras.
Internetprotokoll, ETSF05: Även i denna kurs har det varit stora
problem med information på olika sidor och dålig kommunika-
tion när studenter försökte kontakta berörda lärare. Dessutom
har det varit problem med duggor som skall göras i den kursen
i form av att det stått fel i uppgifterna och liknande.
Datorarkitektur, EITF20: Studenter undrar varför det bara finns
väldigt gamla extentor i kursen? Ska kollas upp.
Digitalteknik, EITF65: Vore bra med bättre organisation kring
labbarna i framtiden så att det inte blir för många på ett labb-
tillfälle.
Matematisk Statistik, FMSF45: Kaos, framför allt när det gäller
informationen dålig möjlighet att ställa frågorna. Var stora pro-
blem med labbar, viket har diskuterats på tidigare möten
Dessa problem ska tas upp på respektive CEQ-möte.

§11 Pågående kurser Programvaruutveckling i grupp, EDAF45: Det är en grupp som
bara har en coach i projektet, gruppen ska prata föreläsaren för
att se vad som kan göras åt saken.
FMIF45: Poängfördelningen diskuterades då många obligatoris-
ka moment.
C programmering, EDAA25: Varför är föreläsningarna på svens-
ka med tanke på att den anses lämplig för utbytesstudenter?

§12 Övrigt Frågan ställdes om det skall hållas CEQ-möten i kurserna som
ingår i kinainriktningen. Borde vara det de det är kurser som
erbjuds av LTH.

§13 OFMA Mötesordförande Hannes Åström förklarade mötet avslutat kl
13:00.

Vid protokollet

Julia Baeza
Studierådssekreterare

Justeras

Hannes Åström
Studierådsordförande
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